



## Mødereferat

**Møde:** Bestyrelsesmøde  
**Tidspunkt:** 1. februar 2024 kl. 18.00 - 20.30  
**Sted:** Krybily Kro

**Deltagere:** Jan Schott, Kasper Lund, Nadia Jenayah, Carsten Schou Nielsen, (Referent)

**Afbud:**

### Dagsorden

1. Opfølgning fra sidste møde
2. Økonomi
3. Støjmur/TSA 61
4. Gartner
5. Vedligeholdelse af sti mod elbohallen
6. Vinterberedskab
7. Trefor Projekt
8. Hjertestarter
9. Henvendelser
10. GF 2024
11. Diverse

### Referat

Emne	Beskrivelse	Opgaveansvarlig	Deadline
Opfølgning fra sidste møde	Ingen kommentarer		
Økonomi	Regnskab er ikke klart endnu – Vi forventer dog et lille overskud, når der ses bort fra legepladserne.  Støtte til legepladser er modtaget  Vi mangler stadig afregning fra Trefor for tinglysning af ledning		
Støjmur/TSA 61	Projektet er tæt på at blive sendt i udbud ved entreprenør  Melding fra kommune er at der ikke bliver overskudsjord fra TSA-projektet - Der er således lagt op til at vi kan søge en anden løsning med eksterne parter. Vi tager en snak med kommunen ift. disse muligheder samt hvad en jordvold kan gavne.  Der skal tages kontakt til Thorbjørn fra Taulov Fællesråd ift. handleplan med manglende støjmur fra kommunen.	Carsten  Jan	
Gartner	Der er kommet pris på 2024 – Der er en prisstigning på ca. 14.000 inkl. Moms. Dette inkluderer udvidelse af en række områder og en generel prisstigning.		

	<p>Vi forsøger at få omlagt stierne i det store område, når vejarbejdet kommer til at inddrage noget af det areal som nogle af stierne løb på. Pris vurderes OK så aftale forlænges</p> <p>Klipning af hegn langs Niels Bohrs vej undersøges</p>	<p>Kasper</p> <p>Kasper</p>	
Vedligeholdelse af sti mod elbohallen	Vi har undersøgt og har umiddelbart vedligeholdes pligt på stien mod Elbo Hallen. Stien er i rigtig dårlig stand. Vi tager fat i kommunen igen for at prøve at finde en løsning	Carsten	
Vinterberedskab	<p>Vi har testet rydning af vejene i sidste snevejr. Det kan fungere godt hvor sneen fyger til, men generelt på vejene var resultatet ikke særligt godt – Det blev til is og der var meget lidt effekt.</p> <p>Forsøg at få pris for rydning er de områder det fyger for.</p> <p>Stierne/fortov – undersøg behov for præventiv saltning</p>	<p>Kasper</p> <p>Kasper</p>	
Trefor Projekt	Det er afsluttet og fungeret tilfredsstillende. Vi mangler stadig kompensation – Forventer den kommer, ellers skal vi have rykket	Carsten	
Hjertestarter	<p>Der er kommet input fra Grundejer som gerne vil hjælpe – Kontakt grundejer ift. om han vil tage teten på projektet.</p> <p>Overvej eventuelt kursus når den er sat op.</p>	Jan	
Henvendelser	<p>Redningskrans ved begge søer skal kontrolleres – Undersøg om de er i forsvarlig stand</p> <p>Metalstykke på sti er OK</p> <p>Henvendelse vedrørende overdrev og stier. Input omkring stier er taget til efterretning og tages med under planlægning af klipning. Vedrørende overdrev og paragraf vurderes der pt. Ikke at der skal gøres yderligere.</p> <p>Henvendelse vedrørende Hjertestarter og borde bænke. Vi vil gerne have assistance med hjertestarter projekt, mens vi indkøber nye borde bænke til foråret</p>	Nadia	
GF 2024	<p>Planlægges afholdt tirsdag d. 7. maj 2024 – Der skal undersøges om Elbohallen er ledig og bookes Lokale.</p> <p>Indkaldelser deles ud 3 uger før (16. april)</p> <p>Jan tager fat i Thorbjørn ift om han vil være ordstyrer igen</p>	<p>Jan?</p> <p>Carsten</p>	

Diverse	<p>Vi indkøber nye borde/bænkesæt til foråret - Sørg for de er behandlede. Behov vurderes ved næste møde</p> <p>Der skal iværksættes behandling af Poppelskud – Dette aftales med gartner</p> <p>Der skal tages fat i Trelldenæs træservice ift. rensning af søer.</p> <p>Arrangement – Sankt Hans kunne være en mulighed. Drøftes til næste møde.</p>	<p>Kasper</p> <p>Carsten</p>	
	Næste best. Møde tirsdag d. 9. april	Carsten	